

工業管理系修業規定 IM Program Requirements

大學部二年制 Two-Year Undergraduate Program

修業規定：

二年制：需修滿 72 學分，其中必修科目為 38 學分（含共同科目必修 10 學分），選修科目共計 34 學分以上。「實務專題」課需繳交報告一篇。

Program Requirements:

Two-Year Program: The minimum credit for graduation is 72 units: 38 units are required (including the 10 units for general courses) and a minimum of 34 units for elective courses. A report is required for Special Topics on Industrial Management.

最佳實務專題之獎勵措施：

- 凡本系大學部學生修習「實務專題」課程者，必須於三下學期末，依校行事曆考試結束日前繳交實務專題報告書乙本後，送至第一階段初審委員會進行審查作業。
- 第一階段初審審查委員由本系專任教師組成進行書面評審。
- 第二階段複審委員由產業界、業界師資、校友(共三至五位)進行複審，由初審選出前 6 組專題分別進行簡報。
- 評審後初審與複審成績加權平均排序，排序成績最佳之一組，獲選為本系最佳實務專題，將提報教務處獎勵，二至三名亦列為最佳專題由系上頒發獎狀鼓勵。

Rewards for Excellent Reports in Special Topics on Industrial Management:

- The senior undergraduate student, whose report in Special Topics on Industrial Management is highly appraised by his/her advisor, can apply for the Best Paper award before second semester of junior year.
- The faculty members of the IM department are in charge of the first selection by reviewing written reports.
- A committee consisting of industrial specialists and alumnus are in charge of the second selection by reviewing oral reports.
- The winner is determined by averaging the scores of the two runs and given a medal and an award from NTUST. The two runners up are also given special awards.